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ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 28-4-2025 

Προς τον Υπουργό Ανάπτυξης κ. Τάκη Θεοδωρικάκο.   
Θέμα: Όσο καθυστερεί η δημιουργία τμήματος Τεχνικής Επιθεώρησης Εργασίας στη Ρόδο θα μετρούμε θύματα 
εργατικών ατυχημάτων – Απαιτούμε άμεση δράση εδώ και τώρα.  
Κύριε Υπουργέ,  

Επανέρχομαι σχετικώς με το μείζον ζήτημα της απουσίας τμήματος Τεχνικών Επιθεωρητών Υγιεινής και Ασφάλειας 
στην εργασία στη Ρόδο, ήτοι δηλαδή της παντελούς έλλειψης ελέγχων και ελεγκτικών μηχανισμών, γεγονός 
που έχει ως αποτέλεσμα την τελευταία δεκαετία να έχουν καταγραφεί πάνω από 15 θανατηφόρα εργατικά 
ατυχήματα στο νησί, με τα 4 τελευταία από τον περασμένο Αύγουστο μέχρι σήμερα. Είμαστε όλοι ακόμα 
συγκλονισμένοι με τον πρόσφατο τραγικό θάνατο 65χρονου εργαζόμενου, που εγκλωβίστηκε σε πρέσα 
πλυντηρίου ξενοδοχείου. Υπενθυμίζεται ότι κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθμ. πρωτοκ. 1334/29-8-2024 
επίκαιρης ερώτησής μου προς το Υπουργείο Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης, ο αρμόδιος Υφυπουργός 
είχε αποσείσει την ευθύνη για τη δημιουργία του εν λόγω γραφείου λέγοντας ότι αποτελεί ευθύνη πλέον της 
Ανεξάρτητης Αρχής Επιθεώρησης Εργασίας. Ο ίδιος επισκέφθηκα στη συνέχεια, στις 19-11-2024, τον Διοικητή 
της Αρχής κ. Τζιλιβάκη, ο οποίος δεσμεύτηκε για τη δημιουργία του γραφείου. Τόνισε, όμως, ότι απαιτείται 
νομοθετική ρύθμιση εκ μέρους σας σχετικώς με το σχέδιο για τις αρχές οργάνωσης και εφαρμογής εποπτείας 
του άρθρου 130 του ν. 4512/2018 για το πεδίο ασφάλειας και υγείας των εργαζομένων. Σε εκ νέου πρόσφατη 
παρέμβασή μου για το θέμα με την υπ’ αριθμ. πρωτοκ. 3826/10-3-2025 ερώτησή μου, απαντήσατε ότι «εντός 
του δευτέρου τριμήνου του 2025 προβλέπεται η θεσμοθέτηση των εργαλείων του ν. 4512/2018 όσον αφορά 
στο πεδίο εποπτείας «Ασφάλεια και Υγεία εργαζομένων» της περ. δ΄ της παρ. 4 του άρθρου 127 του ν. 
4512/2018», διευκρινίζοντας ότι η υιοθέτηση των νέων εργαλείων αφορά, μεταξύ άλλων, τον ορισμό των 
αρμόδιων αρχών εποπτείας βάσει του άρθρου 130.  
Δεδομένου ότι ο αριθμός των εργατικών ατυχημάτων στη Ρόδο αυξάνεται διαρκώς, καθώς δεν 
πραγματοποιούνται επιτόπιοι έλεγχοι για την τήρηση της εργατικής νομοθεσίας, ενώ η διερεύνηση των 
ατυχημάτων καθυστερεί για πάνω από ένα χρόνο με κλιμάκιο που έρχεται από τον Πειραιά. 
Δεδομένου ότι ο Διοικητής της Αρχής Επιθεώρησης Εργασίας, δεσμεύτηκε ενώπιόν μου για τη δημιουργία 
του γραφείου τεχνικών επιθεωρητών Υγιεινής και Ασφάλειας στην Εργασία.  
Δεδομένου ότι διανύουμε ήδη το δεύτερο τρίμηνο του έτους, αλλά ουδεμία ενημέρωση έχουμε λάβει 
σχετικώς με την ανωτέρω νομοθετική πρωτοβουλία εκ μέρους του Υπουργείου σας.  
Ερωτάται ο Υπουργός: 
1. Πότε σκοπεύετε να φέρετε προς νομοθετική ρύθμιση το σχέδιο για τις αρχές οργάνωσης και 
εφαρμογής εποπτείας του άρθρου 130 του ν. 4512/2018 για το πεδίο ασφάλειας και υγείας των 
εργαζομένων, ώστε να δημιουργηθεί και να στελεχωθεί το παράρτημα Ρόδου;  
2. Έχετε έρθει σε συνεννόηση με την Ανεξάρτητη Αρχή Επιθεώρησης Εργασίας, ώστε η νομοθετική 
ρύθμιση να προβλέψει όλες τις απαραίτητες παραμέτρους και να διασφαλιστεί η άμεση δημιουργία του 
γραφείου ; Έχετε ενημερωθεί από την Αρχή για τον χρόνο που θα απαιτηθεί από την ίδια για τη δημιουργία 
του γραφείου κατόπιν της νομοθετικής ρύθμισης;   

Ο ερωτών Βουλευτής 
      Γιώργος Νικητιάδης   
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